

Notice of Disclaimer

International Holding Company PJSC (IHC) is writing to inform you about an important matter regarding the protection of your Personal, and Financial Information.

IHC would like to bring to the public's attention that the company's name, employee's names, and the company logo are being used by scammers to advertise fraudulent Investment Opportunities and Tenders online and asking individuals/entities to provide Personal and Business information, and Credit Card and/or Bank Details in order to pay tender fee's or invest in the company.

At IHC your privacy and security are of utmost importance to us. We want to emphasize that IHC will never send Tender Requests or Communications requesting your Personal, Business or Financial Information via email, mail, or any other means or ask you to make any payment or investments by such means. If you ever receive such a request claiming to be from us, please treat it with caution and do not provide any sensitive information.

Before making any payments to unknown sources, we advise you to always verify that emails or domains claiming to be from IHC are legitimate by checking the sender's email address. Official communications will always come from an "[@ihcuae.com](mailto:ihcuae.com)" domain.

IHC never communicates to the public to request personal information or payments pertaining to investment opportunities or tenders. To protect yourself from scams, please stay up to date with our latest news by visiting our official website at [IHC | International Holding Company \(ihcuae.com\)](http://IHC | International Holding Company (ihcuae.com) | News and Disclosures (adx.ae) |) or view our regular news and disclosures on ADX at [News and Disclosures \(adx.ae\)](http://News and Disclosures (adx.ae) |).

تنويه

تود الشركة العالمية القابضة ش.م.ع. ("الشركة") إخطار الجمهور بأمر هام يتعلق بحماية معلوماتهم الشخصية والمالية.

ترغب الشركة توجيه انتباه الجمهور إلى قيام بعض المحتالين باستغلال اسم الشركة وأسماء موظفيها وشعارها للإعلان عن فرص استثمارية ومناقصات وهمية عبر الإنترنت، حيث يطلبون من الأفراد/الكيانات تقديم معلوماتهم الشخصية والتجارية وتفصيل بطاقات الائتمان و/أو حساباتهم البنكية بهدف دفع رسوم المناقصة أو الاستثمار في الشركة.

خصوصيتك وأمانك هما في غاية الأهمية بالنسبة لنا بالشركة العالمية القابضة. لذا، نود التأكيد على أن شركتنا لن نقوم أبداً بإرسال طلبات عروض أو مراسلات تطلب فيها معلوماتك الشخصية أو التجارية أو المالية عبر البريد الإلكتروني أو البريد المسجل أو أي وسيلة أخرى، ولن نطلب منك القيام بأي مدفوعات أو استثمارات بهذه الوسائل. وفي حال تلقي أي طلب مشابه يزعم أنه من الشركة، ننصح التعامل معه بحذر وعدم تقديم أي معلومات حساسة.

قبل إجراء أي مدفوعات لمصادر غير معروفة، نوصي دائماً بالتحقق من صحة رسائل البريد الإلكتروني أو النطاقات التي تدعي أنها من الشركة العالمية القابضة. يمكن القيام بذلك عن طريق التحقق من عنوان البريد الإلكتروني للمرسل. ستكون الاتصالات الرسمية دائماً من نطاق "[@ihcuae.com](mailto:ihcuae.com)".

لا تتواصل الشركة العالمية القابضة أبداً مع الجمهور لطلب معلومات شخصية أو مدفوعات بخصوص فرص الاستثمار أو المناقصات. للحماية من عمليات الاحتيال، يرجى متابعة آخر الأخبار عبر زيارة الموقع الرسمي للشركة (ihcuae.com) أو الاطلاع على أخبارنا وإفصاحاتنا الدورية على موقع السوق (adx.ae).